
Het is een schande, dat miljoenen stralingsbronnen zullen worden 
geïnstalleerd, toegevoegd op alle schadelijke straling, die er nu al is.
Ik word een beetje moe van de continue doofheid van onze overheid, die 
alleen maar kan denken aan het grote geld en waarschuwende 
deskundige wetenschappers, artsen en burgers volkomen negeert, onze 
leefomgeving en de toekomst van onze kinderen volkomen kapot wil 
maken. Schande, schande. Ik hoop, dat de rechter hoge straffen gaat 
geven aan deze regering, wegens het willens en wetens inbreuk maken 
op de gezondheid van alles wat leeft. Op het moedwillig kapot maken 
van mensenlevens in ruil voor eigen gewin.
Het is niet te overzien wat alle kunstmatige frequenties en helemaal deze 
hoge frequentie bij elkaar gaan aanrichten bij alles wat leeft. Er is niet 
één biologische test gedaan, die ons hier iets over kan vertellen.
Dit is blind een wandeling maken in een mijnenveld. 


